
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jerzego Wcisłę 

na 5. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lutego 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

4 września 2019 r. podczas pobytu w Elblągu lidera partii rządzącej w Polsce, Jarosława Kaczyńskiego, 

dowiedzieliśmy się, że powstał projekt „100 obwodnic” i że obejmie on także Elbląg. Niestety, ani na stro-

nach Ministerstwa Infrastruktury, ani na stronach Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nie zna-

lazłem żadnej wzmianki na temat tego programu. Również w samorządzie Elbląga z nikim na ten temat nie 

rozmawiano. Na moje pytania skierowane do merytorycznych ministerstw otrzymałem odpowiedź, że szcze-

góły pojawią się w okresie 100 dni od powołania i zaprzysiężenia pana Mateusza Morawieckiego na premiera 

Polski. Taką wersję Pan Premier osobiście potwierdził. 

100 dni minęło i rzeczywiście program „100 obwodnic” się pojawił. Niestety, nie ma w tym programie 

Elbląga i, szczerze mówiąc, według mojej wiedzy nigdy nie było, a to oznacza, że elblążanie zostali okłamani 

przed wyborami, że otrzymają obwodnicę. 

Jeśli jest inaczej, to proszę Pana Premiera, by przedstawił fakty, które wykażą, że Pana rząd planował bu-

dowę obwodnicy drogowej wokół Elbląga, jakie zakładał na tę inwestycję środki i dlaczego zaniechał reali-

zacji tego przedsięwzięcia. 
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